
 

 

 
Aan het college van B&W van Nijkerk 

 

Nijkerk, 1 juli 2021 

 

 

Geacht college, 

 

De fractie van de Lokale Partij wil op grond van artikel 33 van het Reglement van Orde van de 

gemeenteraad een aantal vragen stellen met betrekking tot de raadsinformatiebrief over de 

Woondeal Regio Amersfoort van 29 juni 2021. 

 

Aanleiding 

Zoals u weet is de Woondeal Regio Amersfoort politiek gezien een belangrijk thema in de Nijkerkse 

Raad. Al sinds het begin bij de opstelling van de Regionale Ruimtelijke Visie Amersfoort heeft de 

raad bij monde van diverse fracties en raadsleden aangegeven behoefte te hebben om te worden 

meegenomen bij het opstellen van de Woondeal om zo in ieder geval aan te geven of de interpretatie 

van het college dat deze Woondeal inderdaad naadloos aansluit bij de wensen van de Nijkerkse 

gemeenteraad juist is. Hiertoe zijn al eerder vragen aan het college gesteld en toezeggingen gedaan 

door het college dat de raad zou worden meegenomen zodra er iets concreets te melden valt. 

 

Vragen 

De Lokale Partij heeft daarom de volgende vragen: 

 

1. Uit de besluitenlijst van de vergadering van de raadscommissie van 12 maart 2020 blijkt dat 

de burgemeester op een vraag over de stand van zaken van de Woondeal Regio Amersfoort 

toegezegd heeft de raad te zullen informeren over die stand van zaken en de mogelijke 

consequenties voor Nijkerk als er meer over bekend is. Afgelopen dinsdag werd ons een 

door alle partijen goedgekeurde Woondeal naar ons gestuurd met daarbij de mededeling dat 

de Woondeal op 14 juli door alle partijen zal worden ondertekend. Is het college van 

mening dat  hiermee recht is gedaan aan de toezegging aan de raad zoals die door de 

burgemeester is gegeven? 

 

2. Het college geeft in diverse reacties aan niets te zullen afspreken wat in strijd is met het in 

Nijkerk door de Raad vastgelegd beleid. Is het college met ons van mening dat de afweging 

of aan deze voorwaarde is of wordt voldaan  mede ter beoordeling van de raad is? 

 

3.  Heeft het college wel overwogen om de Woondeal ter informatie dan wel bespreking aan 

de raad voor te leggen voordat hij ondertekend zou worden. Zo niet, waarom niet? 

 

4. Is het college van plan om de Woondeal alsnog met de gemeenteraad te bespreken? Zo 

niet, waarom niet? 

 

5. Bij de behandeling van de subsidieaanvraag Havenkom heeft de Lokale Partij specifiek 

aangegeven vragen te hebben over de status van de Woondeal. Deze was nog niet afgerond 

werd toen gezegd, maar slechts in concept beschikbaar. Dat is een week geleden.  Nu ligt hij 

klaar ter ondertekening. Had het college al ingestemd met dit concept richting de overige 

partijen toen deze vraag gesteld werd? 



 

 

 

6. Het college stelt dat de Woondeal helemaal past in ons beleid en ook geen consequenties 

heeft voor dat beleid. Wat is dan de waarde van deze Woondeal voor onze gemeente. Wat 

zijn de concrete gevolgen voor Nijkerk  en haar inwoners van het afsluiten van de 

Woondeal? 

 

 

Namens de fractie van de Lokale Partij 

 

Aart Klompenhouwer       


